
Christmas 2022 

*Workshop information is subject to change without prior notice. Please contact the host directly for the latest details.



Christmas 2022 

DIY your own Christmas tree and  decorate it your way. Flower materials, tools and teaching are all 
included in workshop fee. Want to have a relaxing handcraft experience in Christmas? We would 
provide you with a variety of flowers, fruits and decorations for your unique Christmas tree. The pine 
cone Christmas tree is mainly made of Japanese preserved flowers, which have been specially treated 
to prevent insects and mildew. Texture and color of flowers could be preserved without watering for 
about 2 years.

親手製作聖誕樹及加添裝飾，費用已包含花材，工具借用及導師指導。聖誕想來一場輕鬆的手作
體驗？我們準備了多款花材果實和聖誕裝飾，學員可自由配搭出獨特風格的聖誕樹。松果聖誕樹主
要由日本永生花材製成，是由鮮花經過特別處理而成，防蟲防霉，不需要澆水也可保持鮮花的質感
和顏色，一般可放置約2年。

• Available: 19,20,26,27 Nov , 3,11,21,24 Dec (11:30am, 3:30pm, 7:00pm) by appointment

• Duration: 2-3.5 hours

• Venue: Studio S404

• Charge: $380 - $920/ person 

• Age: adult only

• Capacity: 2-8

• Language: Cantonese

• Registration: 62844114

• Enquiry: Suzanne So (62844114/ suzanneso88@hotmail.com)

Christmas Tree Workshop
松果聖誕樹工作坊

H404 Soto.lab
*Workshop information is subject to change without prior notice. 
Please contact the host directly for the latest details.

mailto:suzanneso88@hotmail.com


Christmas 2022 

Christmas Aroma Stone Workshop (Christmas Tree Aroma Stone)
聖誕香薰石工作坊 (聖誕樹香薰石)

Our workshop includes our unique aroma stone. In our workshop, you can expose a different kind of materials, 
including: concrete, plaster and resin flow arts. This is your special handcraft gift for your friends or own use. 
The oils are 100% pure, natural, uncut. In our workshop, you can create your own scent, own style candle. The 
scents are specially formulated mixing for different usual and function. 
Workshop A: Christmas Tree Aroma Stone 
- Colur mixing Aroma stone 
- Mixing your own scent 

課堂內容包括了我們獨特的香薰石。課堂內你可以接觸到不同的物料，包括：水泥、香薰石及樹脂流動畫
制作。獨特的混合，這是您送給朋友或自己使用的獨特手工禮物。用香薰療癒心靈，都市人生活節奏急促，
需要一點香氣隨時放鬆身心。工作坊所教導製作的水泥香薰石只要加上精油後能成為隨身療癒小物。
工作坊A: 聖誕樹香薰石
- 混色香石
- 混合你自己的氣味

• Available: Every day 12:00-1:20PM, 1:30-2:50PM, 3:00-4:20PM, 4:30-5:50PM, 6:00-7:20PM (80 mins by 
appointment)

• Duration: 1.5 hours
• Venue: Studio H408 
• Charge: $480/head
• Age: 6+
• Capacity: 1-4 pax
• Language: Cantonese, Mandarin, English
• Registration: raftwong@rcube-design.com ; WhatsApp 92541460
• Enquiry: Raft Wong (92541460 / raftwong@rcube-design.com)

H408 Rcube Store *Workshop information is subject to change without prior notice. 
Please contact the host directly for the latest details.



Christmas 2022 

Christmas Aroma Stone Workshop (Snowman Aroma Stone with LED Light)
聖誕香薰石工作坊 (帶LED燈的雪人香薰石)

Our workshop includes our unique aroma stone. In our workshop, you can expose a different kind of materials, 
including: concrete, plaster and resin flow arts. This is your special handcraft gift for your friends or own use. The oils 
are 100% pure, natural, uncut. In our workshop, you can create your own scent, own style candle. The scents are 
specially formulated mixing for different usual and function. 

Workshop B: Snowman Aroma Stone with LED Light 
- DIY Arome Stone snowman and colour painting 
- Mixing your own scent 
- Resin Fluidart cover for the LED light 

課堂內容包括了我們獨特的香薰石。課堂內你可以接觸到不同的物料，包括：水泥、香薰石及樹脂流動畫制作。
獨特的混合，這是您送給朋友或自己使用的獨特手工禮物。用香薰療癒心靈，都市人生活節奏急促，需要一點
香氣隨時放鬆身心。工作坊所教導製作的水泥香薰石只要加上精油後能成為隨身療癒小物。

工作坊B: 帶LED燈的雪人香薰石
- DIY 香薰石和彩繪雪人
- 混合你自己的氣味
- LED燈的樹脂流體藝術封面

• Available: Every day 12:00-1:20PM, 1:30-2:50PM, 3:00-4:20PM, 4:30-5:50PM, 6:00-7:20PM (80 mins by appointment)
• Duration: 1.5 hours
• Venue: Studio H408 
• Charge: $620/head
• Age: 6+
• Capacity: 1-4 pax
• Language: Cantonese, Mandarin, English
• Registration: raftwong@rcube-design.com ; WhatsApp 92541460
• Enquiry: Raft Wong (92541460 / raftwong@rcube-design.com)

H408 Rcube Store *Workshop information is subject to change without prior notice. 
Please contact the host directly for the latest details.



Christmas 2022 

DIY Obellery will be relaunching the Christmas brass charms workshop to give everyone a new handcrafting 
choice and get a taste of traditional metal smithing techniques. Be creative and chisel different patterns onto the 
Christmas-theme shaped brass sheets. You could then strung it onto your bracelet, key chain or on your 
Christmas tree as an exquisite ornament.
If you are a teenager over 15 years old, you may consider joining this workshop with your friends to create 
friendship charms, celebrating Christmas in a different way. If parents want to spend fun and interactive times 
with your children during Christmas. have your children design and you may help execute their creative visions! 
Spending a memorable Christmas with your family.

為了讓更多不同年齡層的人去享受創作手工飾品的樂趣和魅力， Obellery將再度推出聖誕黃銅掛飾工作坊給
予大家一個新的工作坊選擇，一嘗傳統金工的敲鑿技巧。從我們提供不同形狀的鑿中得到創作靈感，並在不
同聖誕題材形狀的黃銅牌上敲鑿出不同的紋理花紋，刻劃出獨屬於您的掛飾，不論是串在手繩、鑰匙扣、寵
物頸圈還是裝飾家中的聖誕樹一樣適合，為這個聖誕增添別樣的風采！如果您是15歲以上的青少年，可以相
約一眾友伴報名參加打造屬於你們的友情紀念品及聖誕回憶。如果爸爸媽媽想跟自己的小朋友過個別具互動
性的聖誕，可以充當孩子的工匠，實行他們的無盡創意，齊心協力的打造你們的小掛飾！

• Available: 15-25 Dec (11:00am - 7:00pm) by appointment
• Venue: Studio S404
• Charge: $620 per session (3 participants with 3 charms)
• Capacity: 2-8
• Capacity: max. 4 pax
• Language: Cantonese, Mandarin, English
• Registration: www.obellery.com/christmas-brass-pendant-workshop
• Enquiry: Titus Chan / Natalie (2155 4198/ info@obellery.com)

Christmas Brass Charms Workshop (Suitable for family and friends)

聖誕黃銅牌工作坊 (適合親子和朋友)

H402 Obellery Studio
*Workshop information is subject to change without prior notice. 
Please contact the host directly for the latest details.

http://www.obellery.com/christmas-brass-pendant-workshop


Christmas 2022 

Kyo-Yuzen is one of the most representative dyeing techniques in Kyoto, Japan. The patterns are 

mainly based on seasonal as birds, wood, and flowers, and applied to the design of traditional 

Japanese kimonos. The workshop allows you to experience the beauty of hand-painted kimonos. 

The workshop has a powerful and diverse design library with 50 Japanese-style models, allowing 

you to enjoy an exotic crafting experience easily. Exquisite patterns of different themes creates 

memorable and Japanese-style finished products for you.

京友禪（Kyo-Yuzen）是日本京都最具有代表性的印染染色技術之一。圖案主要以季節性的鳥、

木、花為主題，應用傳統日本和服的設計上，工作坊讓您感受震驚世界的和服手繪之美。工

房具有強大、多樣化的設計圖庫，多達50款和風型模，讓您可輕鬆簡單享受異國的工藝體驗。

不同主題的精緻圖案，都給您創造回憶滿滿又具有和風氣息的製成品。

• Available: Every weekend (13:00-15:15 / 16:00-18:30) – by appointment
• Duration: 2.5 hours
• Venue: Studio S506 
• Charge: $398/head
• Age: all age
• Capacity: min. 1 - max. 8 pax
• Language: Cantonese
• Registration: https://www.dyelicious.hk/service-page/kyoyuzen
• Enquiry: Dyelicious (98583616 / info@dyelicious.hk)

S506 Dyelicious 染樂工房
*Workshop information is subject to change without prior notice. 
Please contact the host directly for the latest details.

Kyo-Yuzen Dyeing Workshop
PMQ 日本京都京友禪染色輕體驗

https://www.dyelicious.hk/service-page/kyoyuzen
mailto:info@dyelicious.hk


Christmas 2022 

In this workshop, participants will decorate their own Christmas wreath with different 
flowers and ornaments arrangement which elevate the joy of holiday into your 
interiors.

在這個工作坊，參加者可以發揮創意親手設計獨一無二的聖誕花環。以
MODEMENT 標誌性編織加上不同的花朵裝飾，點綴房間的節日氣氛。

• Available: Every Sunday (2pm-5m) by appointment

• Duration: 3 hours

• Venue: Studio S303

• Charge: $680/ person (sign up can enjoy a $100 discount when purchasing 
MODEMENT’s product)

• Age: 10+

• Capacity: 2

• Language: Cantonese, English

• Registration: shop@modement.hk

• Enquiry: Leonora (9082 7371 / shop@modement.com)

Christmas Weaving Wreath Workshop
聖誕編織花環工作坊

S303 MODEMENT
*Workshop information is subject to change without prior notice. 
Please contact the host directly for the latest details.

mailto:shop@modement.hk
mailto:shop@modement.com


Christmas 2022 

Bringing natural materials into product design has become a major trend with emphasis 
placed on protecting the environment. We begin to understand when natural materials 
are taken from nature they can be safely returned to nature in the end. Make use of the 
uniqueness of bamboo to create your own Xmas bamboo lantern bringing a festive and 
cozy feel to your home.

隨著我們對於環保的關注後，運用天然材質成為大趨勢，明白天然的材質取之於自然，
最後也能歸大自然。利用竹的獨特性，製作一件獨一無異的竹燈，更為家居增添多一
份雅致。

• Available: 3, 4, 10, 11, 18, 24, 25 December 2022 (1:00 – 7:00pm, Sat-Sun)
26, 27 December 2022 (1:00 – 7:00pm, Mon-Tue) by appointment

• Duration: 6 hours

• Venue: Studio S304

• Charge: $680/ person 

• Capacity: please ask Bamboa Home for details

• Language: Cantonese, English

• Registration: https://bamboahome.com/collections/workshops/products/diy-xmas-
bamboo-lantern?variant=43904284295481

• Enquiry: Bamboa Home (+852 2291 0285 / hello@bamboahome.com)

Xmas Bamboo lantern workshop
竹燈工作坊

S304 Bamboa Home
*Workshop information is subject to change without prior notice. 
Please contact the host directly for the latest details.

https://bamboahome.com/collections/workshops/products/diy-xmas-bamboo-lantern?variant=43904284295481
mailto:hello@bamboahome.com


Christmas 2022 

Christmas Pompom Bunny Strap/ New Year Bunny Workshop
聖誕兔兔吊飾/新年兔兔工作坊

Let’s make a very pretty Japanese style Pom Pom bunny; Christmas strap(red or green) or 

Japanese New Year lucky bunny on golden cushion Has lovely red coral eyes, Christmas 

strap with bell and star, New Year bunny has silk kimono ears.

讓我們做一個非常漂亮的日式絨球兔子；聖誕吊飾（紅色或綠色）或金色墊子上的日本

新年幸運兔有可愛的紅珊瑚眼睛，帶有鈴鐺和星星的聖誕吊帶，新年兔子有絲綢和服耳

朵。

• Available: 2022/12/17 (15:00 – 17:00 – by appointment)
• Duration: 45 mins
• Venue: Studio S302
• Charge: $230 per person 
• Age: 6+
• Capacity: max 10 pax
• Language: Cantonese, Japanese, English
• Registration: artscrafts401@gmail.com/ 91559374 (Whatsapp)
• Enquiry: Winky Wong (9155-9374 /winkywong.artscrafts@gmail.com)

H401 Arts & Crafts Studio
*Workshop information is subject to change without prior notice. 
Please contact the host directly for the latest details.



Christmas 2022 

Needle Felting Christmas Decorations Workshop
聖誕羊毛氈吊飾工作坊

Needle Felting is a fun and relaxing art and craft activity. Participants can use simple needle felting skills and to create their own 

felted Christmas decorations. Participants may choose to join the following: BOOK NOW!! * HKD 400 per person * HKD 380 per 

person(for 2 people or more) * 1 KID + 1 PARENT HKD 600/ Unit

羊毛氈是一種簡單有趣，令人放鬆心情的手作玩意。在這個2小時的工作坊裡，參加者可親手做出自己喜愛的聖誕飾物，完成後

既可掛在家的聖誕樹上，亦可當作枱面擺設，匙扣等。工作坊時數: 2小時 **每位 400 **二人同行優惠，每位380 ** 親子 $600/ 

組合（1大人＋1小童）

• Available: Everyday (11am -1pm / 2-4pm /4-6pm – by appointment)

• Duration: 2 hours

• Venue: Studio H405

• Charge: * HKD 400 per person * HKD 380 per person(for 2 people or more) * 1 KID + 1 PARENT HKD 600/ Unit 

• Age: 7+

• Capacity: min 1 pax

• Language: Cantonese, Mandarin, English

• Registration: https://isatisse.com/collections/workshop/products/copy-of-

%E5%89%B5%E6%84%8F%E7%BE%8A%E6%AF%9B%E6%B0%88%E5%B7%A5%E4%BD%9C%E5%9D%8A-creative-needle-felting-workshop / 

email: info@isatisse.com/ whatsapp/ signal: 92612948

• Enquiry: Isabel Tong (92612948 / info@isatisse.com )

H405 Isatisse Studio
*Workshop information is subject to change without prior notice. 
Please contact the host directly for the latest details.

https://isatisse.com/collections/workshop/products/copy-of-%E5%89%B5%E6%84%8F%E7%BE%8A%E6%AF%9B%E6%B0%88%E5%B7%A5%E4%BD%9C%E5%9D%8A-creative-needle-felting-workshop


Christmas 2022 

Christmas Wreath Workshop
聖誕DIY工作坊（香松圈）

Let's DIY your own Christmas wreath for the most festive season of the year! You will get to 

choose at least 3 different types of pines & cypresses for a stronger scent throughout the season! 

A wide range of cute decorations will be also provided as well - fresh cherry tomatoes, mini roses, 

cinnamon sticks and shiny sliver balls. It's time to create the one and only Christmas essentials for 

you and your loved ones!

DIY聖誕香松圈，用上最少三種不同松柏類材類材料，將節日香氣推到極緻，每一件作品都是獨

一無二。嘩花池提供更多新鮮有趣材料例如茄子，小玫瑰乾橙片，以至傳統閃閃波來裝飾，專

心一致，享受ME time，分享你的作品給自己家人及朋友！

• Available: Everyday from 23th Nov till 23th of Dec (11:00-2:30pm, 3:00-6:00pm, 6:30-9:30pm)

• Duration: 2.5-3.5 hours

• Venue: Studio S503

• Charge: Wreath - 45cm $788, 30cm – 598 / person

• Age: 9+

• Capacity: 5

• Language: Cantonese, Mandarin, English

• Registration: WhatsApp 92739788 

• Enquiry: Teacher Chu  (92739788 / waafaacii@outlook.com)

S503 Waa.Faa.Cii
*Workshop information is subject to change without prior notice. 
Please contact the host directly for the latest details.

mailto:waafaacii@outlook.com


Christmas 2022 

Let's DIY your own Christmas wreath for the most festive season of the year! You will get to 

choose at least 3 different types of pines & cypresses for a stronger scent throughout the season! 

A wide range of cute decorations will be also provided as well - fresh cherry tomatoes, mini roses, 

cinnamon sticks and shiny sliver balls. It's time to create the one and only Christmas essentials for 

you and your loved ones!

DIY聖誕樹，用上最少三種不同松柏類材類材料，將節日香氣推到極緻，每一件作品都是獨一無

二。嘩花池提供更多新鮮有趣材料例如茄子，小玫瑰乾橙片，以至傳統閃閃波來裝飾，專心一

致，享受ME time，分享你的作品給自己家人及朋友！

• Available: Everyday from 23th Nov till 23th of Dec (11:00-2:30pm, 3:00-6:00pm, 6:30-9:30pm)

• Duration: 2.5-3.5 hours

• Venue: Studio S503

• Charge: Xmas Tree 45cm $788, 30cm $658/ person

• Age: 9+

• Capacity: 6

• Language: Cantonese, Mandarin, English

• Registration: WhatsApp 92739788 

• Enquiry: Teacher Chu  (92739788 / waafaacii@outlook.com)

Christmas Tree Workshop
聖誕DIY工作坊（聖誕樹）

S503 Waa.Faa.Cii
*Workshop information is subject to change without prior notice. 
Please contact the host directly for the latest details.

mailto:waafaacii@outlook.com


Christmas 2022 

Let's DIY your own Christmas wreath for the most festive season of the year! You will get to 

choose at least 3 different types of pines & cypresses for a stronger scent throughout the season! 

A wide range of cute decorations will be also provided as well - fresh cherry tomatoes, mini roses, 

cinnamon sticks and shiny sliver balls. It's time to create the one and only Christmas essentials for 

you and your loved ones!

DIY聖誕蠟燭holder，用上最少三種不同松柏類材類材料，將節日香氣推到極緻，每一件作品

都是獨一無二。嘩花池提供更多新鮮有趣材料例如茄子，小玫瑰乾橙片，以至傳統閃閃波來

裝飾，專心一致，享受ME time，分享你的作品給自己家人及朋友！

• Available: Everyday from 23th Nov till 23th of Dec (11:00-2:30pm, 3:00-6:00pm, 6:30-9:30pm)

• Duration: 2.5-3.5 hours

• Venue: Studio S503

• Charge: Candle holder $398 / person

• Age: 9+

• Capacity: 6

• Language: Cantonese, Mandarin, English

• Registration: WhatsApp 92739788 

• Enquiry: Teacher Chu  (92739788 / waafaacii@outlook.com)

Christmas Candle Holder Workshop
聖誕DIY工作坊（蠟燭holder）

S503 Waa.Faa.Cii
*Workshop information is subject to change without prior notice. 
Please contact the host directly for the latest details.

mailto:waafaacii@outlook.com


Christmas 2022 

Artizen Ornament 
金箔工藝聖誕掛飾

Jolly Christmas! Paint and draw with 513 paints, together with a touch of gold on this 

ornament, also a useable coaster.

Jolly Christmas!! 利用金箔及513 Paints 設計獨一無二的水松杯墊，將它變成一件實用

及充滿聖誕氣氛的藝術品。

• Available: Everyday 

• Physical - Booking 3 days in advance- Sessions: 12pm-2pm/ 2pm-4pm/ 4pm-6pm. 

• Online - Booking at least 1 week in advance.

• Duration: 2 hours

• Venue: Studio S513 verandah | Google Meet for online class

• Charge: $280 

• Age: 8+

• Capacity: 1-12 pax

• Language: Cantonese, English , Mandarin

• Registration: www.513paintshop.com / shop@513paintshop.com / 2155 2282

• Enquiry: Team 513 (2155 2282/ Whatsapp 6100 9069 / shop@513paintshop.com)

S513 513 Paint Shop
*Workshop information is subject to change without prior notice. 
Please contact the host directly for the latest details.



Christmas 2022 

Artizen Gratitude Journal
金箔工藝畫冊製作

Jolly Christmas! Decorate your gratitude journal/ sketchbook with a touch of gold, 

refashioning and elevates the utilitarian velvet and denim to a useful artwork. 

Jolly Christmas! 利用金箔在絲絨及牛仔布上設計出獨一無二的個人畫冊。

• Available: Everyday 

• Physical - Booking 3 days in advance- Sessions: 12pm-2pm/ 2pm-4pm/ 4pm-6pm. 

• Online - Booking at least 1 week in advance.

• Duration: 2 hours

• Venue: Studio S513 verandah | Google Meet for online class

• Charge: $480 

• Age: 8+

• Capacity: 1-12 pax

• Language: Cantonese, English , Mandarin

• Registration: www.513paintshop.com / shop@513paintshop.com / 2155 2282

• Enquiry: Team 513 (2155 2282/ Whatsapp 6100 9069 / shop@513paintshop.com)

S513 513 Paint Shop
*Workshop information is subject to change without prior notice. 
Please contact the host directly for the latest details.



Christmas 2022 

Scented Candle Trio Workshop 
流體形態香薰蠟燭工作坊

In this form finding workshop, you will be making a set of 3 “blob” form scented candles -

of your own color choices. In our class, we will walk you through basic color-mixing and 

candle making techniques. 

流體形態探索系列中的香薰蠟燭體驗班會讓參加者一次製作3件不同形態的蠟燭，過程中

會學習基本調色，製作特別形態蠟燭等技巧。

• Available: Every day, by appointment only

• Duration: 3 hours

• Venue: Studio S406

• Charge: $600 per person

• Age: 12+

• Capacity: 1-4 pax

• Language: Cantonese, Mandarin, English

• Registration: 62817797 / info@kinks-lab.com

• Enquiry: Andrea Lau (6281 7797 / info@kinks-lab.com)

S406 Kinks Lab
*Workshop information is subject to change without prior notice. 
Please contact the host directly for the latest details.

mailto:info@kinks-lab.com
mailto:info@kinks-lab.com


Christmas 2022 

Gingerbread pendant is perfect for all baking lovers! A 

great gift, full of class and elegance, that will be a cheerful, 

bright and colourful addition to your necklace/bracelet, 

and that will evoke happy childhood memories.

薑餅吊墜非常適合所有烘焙愛好者！一份精美的禮物，
充滿優雅和優雅，將為您的項鍊/手鍊增添歡樂色彩，喚
起快樂的童年回憶。

• Duration: 2 hours
• Charge: $600/head
• Age: 14+
• Capacity: 8
• Language: English / Cantonese
• Registration: https://www.loupe.com.hk/tc/workshop 

H410 Loupe
*Workshop information is subject to change without prior notice. 
Please contact the host directly for the latest details.



Christmas 2022 

Xmas wreath are made with Japanese preserved cypress, can 

keep for at least a year or even two to three years under a dry 

environment.

We provide various natural pinecones for you to mix and match

Finished product : Xmas Wreath

不凋聖誕花環選用日本保鮮雪松來製作,可保存一年或以上的。不
用澆水/曬太陽。乾燥環境下更可保存兩至三年。
多款果實/裝飾物供自由配搭，製作具特色的花圈
製成品：聖誕花環

• Duration: 3 hours

• Charge: Individual Workshop $690/head, Parent & 
Child Workshop $790/group

• Age: 14+

• Capacity: 8

• Language: English / Cantonese

• Registration: https://www.loupe.com.hk/tc/workshop 

H410 Loupe
*Workshop information is subject to change without prior notice. 
Please contact the host directly for the latest details.



Christmas 2022 

Snowflake is an indispensable decorative element in 

winter. In this workshop, sawing, filing, soldering and 

polishing will be taught. You will make a snowflake 

pendant.

Finished product : A snowflake pendant

雪花是冬天不可缺少的裝飾元素。在工作坊，參加者通
過學習鋽、銼、焊、拋光等工序，完成雪花吊墜。

製成品：雪花吊墜

• Duration: 4 hours

• Charge: $600 / head

• Age: 14+

• Capacity: 8

• Language: English / Cantonese 

• Registration: https://www.loupe.com.hk/tc/workshop 

H410 Loupe
*Workshop information is subject to change without prior notice. 
Please contact the host directly for the latest details.



Christmas 2022 

Xmas tree are made with Japanese preserved cypress, 

can keep for at least a year or even two to three years 

under a dry environment.

We provide various natural pinecones for you to mix 

and match.

Finished product : Xmas Tree

不凋聖誕樹選用日本保鮮雪松來製作，可保存一年或以
上的。不用澆水/曬太陽。乾燥環境下更可保存兩至三年
多款果實/裝飾物供自由配搭，製作具特色的聖誕樹。
製成品：聖誕樹

• Duration: 4 hours

• Charge: $890

• Age: 14+

• Capacity: 8

• Language: English / Cantonese 

• Registration: https://www.loupe.com.hk/tc/workshop 

H410 Loupe
*Workshop information is subject to change without prior notice. 
Please contact the host directly for the latest details.



Christmas 2022 

DIY Japanese Wreath (Shime nawa) for New Year eve! You need to make the circle from scratch!

注連繩 (しめなわ Shime nawa) 以稻草編成的繩子為主體，配搭不同象徵意義的飾品，組合起來就是
有祈福之意的注連繩。

日本於新年時，平民百姓加也會縣掛注連繩，一般掛在屋子的玄關正面或入口處，有潔淨、迎神、
吉祥喜慶之意，跟華人於過年時貼春聯相似。

掛上正月飾最好的日子是 12 月 30 號！也有一說 28 是吉日，因此不少人也會選擇在28號就掛上去。
組成正月飾的東西各有不同的意義，紅白或金銀搭配的繩結「水引」，表示美好的願望、讓葉 (ゆ
ずいは) 象徵多子多孫、御幣則是在由植物纖維製成的繩子放上白色 (或紅白) 的方形紙片，通常用
於神道儀式，有淨化之意。

嘩花池今年再次於台灣引入正宗注連繩原材料為大家由札稻草開始，親手製作最傳統的款式！因此
稻米／草屬農作物，需時申請出口証。所以如果想參加的朋友請預留時間，提前預定！

尺寸：Est 18cm x 23cm

• Available: 12 月 23 日(星期五), 12 月 24 日(星期六), 12 月 26 日(星期一) (團體班需６人成團，敬請查
詢）截止報名日期：2022 年 12 月 6 日（星期二）Duration: 2.5-3.5 hours

• Venue: Studio S503

• Charge: $398 / person

• Language: Cantonese, Mandarin, English

• Registration: WhatsApp 92739788 

• Enquiry: Teacher Chu  (92739788 / waafaacii@outlook.com)

New Year eve (しめなわ Shime-nawa) Workshop
注連繩工作坊

S503 Waa.Faa.Cii
*Workshop information is subject to change without prior notice. 
Please contact the host directly for the latest details.

mailto:waafaacii@outlook.com

